

BD Autumn Love 🕖 Korea

Tour Code: SEL8AL

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel Used Or Similar Class
1	-	=	-	*
2	+	Korean Chinese Cuisine & Jajang-myeon	Hanjeongsik (Korean Traditional Set)	5⊕Jeju Oriental Hotel / 5⊕Ocean Suite Hotel
3	Korean Set	Black Pork BBQ	Seafood Steamboat	
4	Jeju Abalone Bits Congee	Gamjatang (Korean Bak Kut Teh)	Ginseng Chicken Soup	4★Incheon Songdo Central Park Hotel / 4★Ramada Songdo Hotel / 4★Deluxe LG Konjiam Resort
5	In City Korean Set	Dried Pollock Soup (Bugeoguk) + Homemade Beancurd	Korean Army Stew (Budaejigae)	4 ★ Deluxe Yong Pyong All Seasons Resort (Host 2018 Winter Olympic)
6	Resort Buffet	Korean Steamboat	Hotplate Chicken	4★Deluxe Shilla Stay Seodaemun/ 4★Deluxe Ibis Style Myeongdong / 4★Deluxe T-mark Hotel Myeongdong
7	In City Korean Set	Own Expenses	Bibimbap + Korean BBQ	
8	In City Korean Set	Own Expenses	+	







Day 1 Singapore → Incheon

Assemble at Airport for your flight to Incheon, Seoul "Land of Morning Calm".

Day 2 Seoul → Jeju ~ Sangumburi Crater ~ Bonus! Jeju Tangerine Farm ~ O'Sulloc Green Tea Museum ~ Chil Sung Dong Shopping District

Transfer to the domestic airport for a short flight to Jeju, "Hawaii of the East".

Sangumburi Crater: An extinct volcanic crater filled with lush vegetation, the crater is densely packed with trees and shrubs; including magnolias, pine trees and maples. During autumn, the pampas flowers bloom all over the crater, making the views breathtaking and romantic! The slopes of the crater will also be covered with Jeju's famous Eulalia flower. These tall plume-like, gray flowers sway in the breeze. Sangumburi crater is an excellent spot to see the might of Jeju's volcanic past and enjoy the

Bonus! Tangerine Farm: During late autumn days, Jeju's fields are full of ripening tangerines. Join us to pick the ripened fruit, fill a basket and take it home as a delicious cultural experience.

*Fruit picking at own expense, subject to weather conditions and harvest. If bonus tour is cancelled due to unforeseen circumstances, it will be replaced by Seogwipo Tangerine Museum

O'Sulloc Green Tea Museum: Modelled after a green tea cup, the museum provides a cultural space and environmentally friendly relaxation area where Eastern and Western tea cultures mix with traditional and modern practices. The gallery also displays tea items and tea sets, gift shop where visitors can purchase various types of tea, tea-related food, green tea ice cream, and gifts. (Free 1 cup of green tea ice cream each)

Day 3 Ecoland Theme Park ~ Teseum Teddy Bear Safari ~ Jimjilbang

Ecoland Theme Park: Hop on the Forest Train at EcoLand for a eco-adventure! The park features brightly painted, 1800s' steam powered Baldwin trains look-alike that circle a track in the Gotjawal forest. Walk across a large, picturesque lake via the Eco Bridge, picture the huge Dutch-style windmill and watch the hovercraft takes off from dry land, then skim and spin along the top of the lake. Teseum Teddy Bear Safari: One of the first museums in the world to exhibit all sorts of teddy bears and stitched dolls. There are different themes, animal safari, Greek mythology, fairytale, cartoon movie characters, etc. You can even touch and hug any of the bears. Jimjilbang: A bathing ritual that has been an inherent part of the Korean culture, Jimjilbang is a place of rest, health and beauty. It is a family affair, a perfect place for bonding.

Day 4 Jeju → Seoul ~ Gyeongbokgung Palace ~ Bukchon Hanok Village ~ Insadong ~ Ssamzegil Mall

Take a domestic flight back to Seoul.

≭Gyeongbokgung Palace: Known as the Palace of Felicitous Gyeongbokgung was the main palace during Joseon Dynasty, built in 1394. Be immersed into the autumn foliage as you stroll along the palace gardens with persimmons hanging from the trees, yellow leaves of the gingko trees and red leaves from the maple tree branches, hanging serenely over the lake in the middle of the palace grounds.

▼Bukchon Hanok Village: The sight of a number of Hanok (traditional Korean-style house) built next to each other, sharing a wall and touching each other's eaves, will give you a glimpse into the friendly and open-hearted lifestyle of Koreans. There are also various themed cafes at the nearby Samcheong-dong.

Insadong: Known as the traditional street, contains a mixture of historical and modern atmosphere, a unique area of Seoul that truly represents the cultural history of the nation. It is home to Seoul's oldest bookstore, antique shops, galleries, art supply shops, hanbok (traditional Korean clothes) shops, & traditional tea houses.

Ssamziegil Mall: A must visit place in Insadong. It comes with a unique architectural design - each level is connected in the form of a spiral-like stairway. Here, you can also find Korean taffy, rice cakes, traditional Korean paper craft, etc.

Day 5 Seoul ~ Daewallyeong Sheep Farm + Cheese DIY ~ East Sea Train Ride ~ Chamsori Gramophone & Edison Museum ~ Ojukheon

Daewallyeong Sheep Farm + Cheese DIY: The only farm that raises sheep, with more than 200 sheep! The first thing that comes into view is the herds of white sheep roaming on the green plains. Experience sheep feeding and make your very own cheese at the cheese DIY session. East Sea Train Ride: Romantic ride along the beautiful seashore and enjoy the scenic view of East Sea. Jeongdonjin station is listed on the Guinness Book of World Records as the closest railroad station to the sea in the world.

Chamsori Gramophone & Edison Museum: The largest gramophone museum in the world that combines sound and science. A fine collection of 5000 or so Gramophones, music boxes, radios. TVs and inventions of the Great Inventor Thomas Edison. At the outdoor automobile pavilion, Edison electric vehicle, Ford automobiles from 1920s, and Gramophone advertisement vehicle are displayed.

▼Ojukheon: A network of floral paths and traditional buildings, and the birthplace of Shin Saimdang and her son, Lee Yulgok, a famous scholar of the Joseon Dynasty, currently depicted on the W50,000 and W5,000 banknotes respectively.

Day 6 Garden of Morning Calm ~ Nami Island ~ Seoul ~ Myeongdong

≭Garden of the Morning Calm: The oldest among private Korean gardens, the garden features thousands of varieties of flowers, coupled with pine trees. It also holds beautiful flower festivals throughout the year.

▼Nami Island (Boat ride): A tiny moon-shaped island located 70km east of Seoul, Nami Island is known as one of the most romantic destinations in South Korea for its stunning natural scenery. Revel into the enchanted romance as the entire island is covered in rows and patches of red, orange and gold. (Boat ride subject to prevailing weather conditions).

Myeongdong: A first-class shopping and entertainment area, Myeong-dong, is noted for its food and entertainment. Located in downtown Seoul, there are four major department stores like Lotte Department Store, Shinsegae Department Store. Many of the fashion designers and city's top brand stores line the narrow alleys of Myeong-dong.

Day 7 Ginseng, Hoganbo Specialty Shop ~ Seaweed Roll (Kimbap) Museum + Hanbok Costume PhotoShoot ~ Sinchon Shopping Street ~ Beauty Skincare Course Cosmetic Shop ~ Exclusive "THE PAINTERS: HERO"

Seaweed Roll DIY Museum + Hanbok Photo Shoot: Experience hands-on Kimbap DIY and also try on Korean traditional costume (hanbok). Sinchon Shopping Street: Also known as Korea's Ladies Street, a popular shopping and entertainment area where there are numerous shops that sell clothes, accessories and fashion items. Beauty Skincare Course: Pamper yourself with DIY facial session (for both men & ladies) and get to know more about the beauty tips from the professionals. Learn about the latest makeup techniques to create a style of your own and beauty products that suits you.

Exclusive Arrangement "The Painters: Hero": A nonverbal musical show where

performers complete amazing paintings on stage. This unique show combines art, theater, and music to create a high-energy performance that will delight audiences of all ages.

Day 8 **Bonus! Paju Premium Outlets ~ **Bonus! Provence Village ~ Local Product Shop ~ Incheon → Singapore

**Bonus Tours only valid for tour groups with return flight (ICN-SIN) on KE641 or KE647.

Bonus! Premium Outlets, Paju: Offering numerous luxury brands from abroad as well as more than 200 labels of high-end Korean brands, such as Paul Smith, DYNY, TAG Heuer, Adidas, Bean Pole, etc. It is also the first suburban outlet to attempt an integrated lifestyle experience that combines cultural encounters with the joy of shopping by offering a variety of additional facilities including a cultural center, cultural hall, gallery, Lotte Cinema, Pororo Kids' Cafe and a bookstore.

Bonus! Provence Village: A themed village with a shabu-shabu restaurant, a garden restaurant offering delicious grilled meat, a Provence Living Gallery decorated with beautiful interior designs, a Herb Village full of sweet fragrance, a Fashion Gallery, a European bakery and cafes.

- 1. Maple leaves hotspots, sight for the month of October to early November (estimate), subject to temperature & weather conditions. Expect bad traffic conditions during Autumn Season peak
- 2. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated
- 3. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice. 4. Bonus tour will be not replaced nor refunded
- 5. 5⊕ meaning local 5star rating which is equivalent to international 4★ hotel rating
- 6. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement. Domestic flights may not be immediate connections, subject to airline final confirmation.
- 8. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version
- shall prevail. 9. Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in
- terms of room type, size & view 10. Tour is fully conducted in Mandarin



#02-121 珍珠坊 **6533** www.hongthai.com.sg



8

天 韓

或

社 (

D 続

团号: SEL8AL

天				
数	早餐	午餐	晩餐	酒店住宿或同级
1	-	-	-	*
2	+	中华料理 + 炸酱面	韩定食 (韩式套餐)	5 ⊕济州东方大酒店/ 5⊕济州海洋套房酒店
3	韩式早餐	济州黑猪肉烧烤	海鲜火锅	
4	济州鲍鱼碎粥	韩式"肉骨茶"	人参炖鸡汤	4★仁川 松岛中央公园酒店 / 4★Ramada Songdo 酒店 / 4★豪华 LG Konjiam 度假酒店
5	市内早餐	明太鱼汤 + 自制豆腐	部队锅	4★豪华龙平度假村酒店 (2018 冬季奥运会主办地点)
6	度假村内	韩式火锅	铁板炒鸡	4★豪华新罗舒泰酒店 / 4★ 豪华宜必思尚品酒店 / 4★豪华 T-Mark 酒店 (明洞区)
7	市内早餐	自费	石头饭 + 韩式火锅	
8	市内早餐	自费	+	







第一天 新加坡 > 首尔

齐集新加坡机场,乘搭客机飞往韩国首都 – 首尔。

第二天 首尔 → 济州岛 ~ 山君不离 ~ 红利/ 济州橘子园 ~ O'Sulloc 绿茶博物馆 ~ 七星洞购物街

乘搭内陆班机飞往济州岛。 那里的气候温和,享有「韩国夏威夷」之称的美誉。

山君不腐:长满紫芒花的山君不离,是济州唯一一个不在山顶的平地火山。每到秋天,紫芒细细的茎上就会吐出紫色的花穗,并在风和阳光的作用下,开成白色的羽状。当风起风落,一望无际的芒花就会随风起舞,犹如白浪翻腾,景象颇为壮观。

红利/橘子园: 济州的橘子,是秋天最美的色彩,漫山片也的橘黄色和橘子的香气,让您沉浸在橘园中不想出来。拿个篮子,随我们一起体验采摘橘子的乐趣!

橘子采摘自费,视当地天气及收成情况而定。

若有突发状况,此红利将由西归浦橘子博物馆取代。

O'Suloc **绿茶博物馆**: 一座综合韩国茶文化展览馆,了解韩国茶文化的变迁史,茶叶的制造过程,茶叶的用途,茶的种类等的知识。济州岛的有机绿茶特别出名,是这里的特产。这里有卖各种绿茶产品,茶叶,绿茶甜点,应有尽有,琳琅满目。逛累了,就坐下来买些色香味俱全的绿茶甜点慢慢品尝吧。 (特別赠送每人各一杯綠茶雪糕)

第三天 Ecoland 主题公园 ~ Teseum 泰迪熊主题公园 ~ 汗蒸沫

ECOLAND 主题公园: 共有五部由英国手工打造的小火车。乘搭复古怀旧的英式森林小火车游览汉拿山原始林,探访神秘的森林活教材。由总站出发,沿途停靠 E 酷桥站、湖畔站、野餐庭院站、绿茶和玫瑰花园站(冬季不开放),游览 E 酷桥畔、静谧的湖岸咖啡厅、风车、三多庭园、儿童嘻戏区、野餐丘陵地、E 酷小径、E 酷小径咖啡厅、赤脚地衣体验等。让您至身于原始森林中,赞叹大自然的奇妙,是全家出游踏青的最佳去处。

Teseum 泰迪熊主题公园: 一个以小熊和丛林探险为主题的泰迪熊博物馆,为世界首个可以观赏野生动物,水生动物,花鸟等缝制玩具。每一只小熊都可以触摸,如果是大型的,您甚至可以骑在上面拍照呢!

开蒸沐: 汗蒸沐其实是一种韩国桑拿,也是韩国独有的美容休闲场所。对韩国人来说,洗澡泡温泉除了舒缓压力之外,还兼具联络感情的社交意义,于是汗蒸沐就成为了一家大小,情侣和朋友们聚会,休闲的好去处。

第四天 济州岛 → 首尔 ~ 景福宫 ~ 北村韩屋 ~ 仁寺洞 ~ Ssamzegil 市集

乘搭内陆客机飞往首尔。

★景福宮: 景福宫是是朝鲜王朝的正宫,是朝鲜建国初期修筑的第一所宫殿。严格地按照宫殿造型制度建造,格局与品位一直流传至今。不光是它的品位,这里醉人的秋景更是被一点一滴地连接并演绎在一起。秋天遍地金黄色的银杏更是为景福宫增添古代王朝绚丽的色彩。

★北村韩屋: 北村不是只为了提供观赏的民俗村,而是人们实际生活的村子,也是韩国人想逃避厌倦的日常生活暂时的避身之所。虽然位于首尔观光的中心地带,但是整个村子,没有一座高层建筑,大部分仍由韩屋组成,是体验韩国人生活的最好地方。附近的三清洞还有很多特色咖啡厅,也是个休闲的好去处。

仁寺洞: 它四周分布着许多小巷,多而密集,就像蜘蛛网一样。在这些具有悠久历史的小巷深处隐藏着许多著名的店铺,例如: 古代美术品、现代美术品、韩服、工艺品和与韩国传统文化有关的旅游纪念品。逛仁寺洞的另一个乐趣是去韩国传统料理餐厅和传统茶馆,那里仍保留着韩国独具的风格和特色,受到韩国和外国游人的青睐。

Ssamziegil 市集: 最值称道的是整座楼摆脱了传统建筑格局的束缚,以一道倾斜的通道将建筑物的上下楼层连接起来,采用盘旋而上的方式就可轻松观光与购物。在这里也能尝试到传统的韩国小吃,韩国手工纸艺,等等。还有表演和展览观看,加上开放式的天台和露天花园,给您绝对不一样的购物体验。



#02-121 珍珠坊 6533 1788 www.hongthai.com.sg

第五天 首尔 ~ 大关岭羊群牧场 + 芝士 DIY ~ 东海岸观光火车 ~ 真音留声机。爱迪生博物馆 ~ 鸟竹轩

大**关岭羊群牧场+芝士 DIY:** 于 1988 年设立的大关岭羊群牧场,是一个放牧着 200 多只羊群的小型私人牧场。悠闲自得散步的、埋头专心吃草的、三三两两成堆的…放眼望去,处处都是羊儿的身影。您也可以在这里喂食羊儿,和参与自制芝士的过程。

东海岸观光火车: 乘搭这列车时,一幅一幅美丽海景画面就像看电影似的呈现在您的眼前。 正东津火车站建在海岸边,被列入世界吉尼斯纪录大全,世界上离海最近的火车站。

真音留声机。爱迪生博物馆: 收集了 5000 多件名牌留声机和音箱、收音机和电视,还有发明王爱迪生的发明品等。本博物馆展示这些声音和科学相交展品规模上算是属于世界第一的。在户外的汽车展示馆里还展示着包括爱迪生电车、1920 年代制作的福特汽车和留声机宣传用汽车等。

▼**鸟竹轩**: 因屋边遍布深色的竹子而得名的鸟竹轩,是朝鲜时代著名学者兼政治家李珥的故居,也是身为朝鲜时代第一位女画家,即李珥的母亲申师任堂的出生地。他们母子的肖像也分别印在韩市 5,000 元及 50,000 的纸币上。

第六天 晨静树木园 ~ 南怡岛 ~ 首尔 ~ 明洞

♬晨靜树木园: 在群花盛开的庭院和蔚然葱郁的松树林间舒服安适的享受大自然山林浴,还可以欣赏到包括水仙花,郁金香,木槿花,菊花等各式各样美丽的野生花草。

▼南伯岛 (乘游览船): 位于京畿道和江原道分界线的南伯岛,是因江水满溢而形成的半月形小岛。岛上处处是草地和漫步小道。10月份正是枫树和银杏树竞相绽放的季节。红色的枫叶,黄色的银杏叶,相互映衬,交织成南伯岛—幅美轮美奂的秋日美景,虽然只是个小小的岛屿,收获却是大大的惊艳,满满的幸福。(游览船视当地天气及状况)

明洞: 明洞位于首尔中心, 是韩国代表性的购物街。

第七天 人参,护肝宝专卖店 ~ 紫菜包饭 DIY + 传统韩服摄影留念 ~ 新村购物街 ~ 美容护肤课程 ~ 化妆品专卖店 ~ 独家"涂鸦秀"表演

紫菜包饭 DIY+传统韩服摄影留念: 品尝现场制作的正宗韩国紫菜包饭,品味美味之余还可以穿上传统韩服过足"韩"瘾。

新**村购物街:** 一条位于梨花女子大学前的著名购物街。街上遍布着时尚感敏锐的服饰小店及各种饮食店,也汇集了不少首饰店,服饰店,鞋店,餐厅,咖啡厅,美发店等等。

美容护肤课程: 学习美容护肤常识及掌握化牧技巧,创造适合自己的彩妆。收集最新,最№ 的美容产品及护肤资料。(课程,售卖产品适合男女使用)

独家安排"涂鸦秀"表演:一个默剧配合搞笑形式演绎绘画艺术的表演。台上的主角在不同音乐节拍及旋律下以超高速及诙谐的动作绘图,就像表演魔一样,精彩绝伦,必定能令人看得用瞪口呆。

第八天 **红利/ 高级购物城~**红利/ 普罗旺斯 ~土产店~首尔 → 新加坡 **红料景点仅适于于 KE641 或 KE647 回程新加坡的团。

红利I 高级购物城: 这是韩国规模最大的购物城; 在这里可以找到著名的海外名牌包括 Paul Smith, DKNY, TAG Heuer, Adidas 等, 还有韩国著名品牌 Bean Pole, MCM 等200 多个品牌。它也是最早的外型购物城,是一家可以同时享受文化中心,文化厅,画廊,乐天影院, Pororo Kid's Cafe, 书店等文化与购物的综合生活方式的购物城。

红利! 普罗旺斯: 1996 年建成的这座主题空间,有着高品位的西餐厅,特色而又美味的的火锅和韩定食店,温馨浪漫而又造型独特的建筑体验馆,香气袭人、摆满了各种香草香花以及关工艺品的"香草空间",时尚潮流的服饰鞋子,欧洲风格的咖啡屋、甜品店等等。

SEL8AL_08JUL2017/BI

<u>注意</u>:

- 赏枫叶的热门景点。秋季赏枫叶于 10 月至 11 月初,期视以气温及气候情况而定。枫叶盛开期间,可能会遇到交通阻塞
- 2. 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程安排。
- 3. 团队如有合拼或行程顺序更改,恕不预先告知,将以当地旅行社之安排为准。
- 4. 红利行程将不由其它行程取代或退款
- 5. 5⊛ 是以当地酒店星级评价为准,相等于国际 4★酒店星级评价。
- 6. 所有的酒店星级评价均以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素,将以同等级的酒店取代。
- . 内特的相后生级计员均匀30分标准. 内陆航班时间由航空公司确定为准。
- 8. 若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据。
- 9. 房间是根据酒店的分配,康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。
- 10. 团体全程将以华语讲解。